
 

Αθήνα, 15 Ιουλίου 2022 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: «Χρηματοδότηση του έργου Ανισόπεδος Κόμβος Καρτερού επί του ΒΟΑΚ» 

 

Ο Ανισόπεδος Κόμβος (Α/Κ) Καρτερού αναμένεται να εξυπηρετήσει περίπου 40.000 

κατοίκους, επαγγελματίες και επισκέπτες της ευρύτερης περιοχής που διέρχονται καθημερινά 

από το σημείο αυτό του ΒΟΑΚ και αναγκάζονται σήμερα να διανύσουν 3 περίπου χιλιόμετρα 

επιπλέον για να φτάσουν στον προορισμό τους. Επιπρόσθετα η κατασκευή του έργου θα 

βελτιώσει αδιαμφισβήτητα και την οδική ασφάλεια κατοίκων και επισκεπτών. 

Ενώ οι μελέτες του έργου έχουν ολοκληρωθεί και υπάρχει η απαιτούμενη ωριμότητά 

του, δεν έχει υπάρξει ακόμα η έγκριση της απαιτούμενης χρηματοδότησης για τη 

δημοπράτηση του έργου.  

Κατά την εκπόνηση των μελετών, παρά το γεγονός ότι εκφράστηκαν αντιρρήσεις με 

την τεχνική λύση, αυτές αντιμετωπίστηκαν, με αποτέλεσμα πλέον το έργο να έχει λάβει την 

απαιτούμενη έγκριση από τις αρμόδιες Διευθύνσεις του Υπουργείου Υποδομών και 

Μεταφορών (Διεύθυνση Οδικών Υποδομών και Διεύθυνση Περιβαλλοντικής Αδειοδότησης), 

ενώ έχει εγκριθεί και η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

 

1. Για ποιους λόγους δεν προχωράει η χρηματοδότηση για την κατασκευή του έργου, 

εφόσον αυτό είναι ώριμο; 

2. Γιατί το αρμόδιο Υπουργείο επιλέγει να πετάξει στον κάλαθο των αχρήστων μία 

ολοκληρωμένη μελέτη, ταλαιπωρώντας επί της ουσίας 40.000 και πλέον κατοίκους, 

επαγγελματίες και επισκέπτες που κάνουν χρήση του υφιστάμενου  κόμβου; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βαρδάκης Σωκράτης  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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